

Title (en)

Personal article for decorative or useful purposes, especially a bracelet.

Title (de)

Persönlicher Artikel zur Verwendung für dekorative oder Gebrauchsziele, insbesondere Armband.

Title (fr)

Objets de port personnel remplissant une fonction décorative, ornementale ou utilitaire, notamment un bracelet.

Publication

EP 0442793 A1 19910821 (FR)

Application

EP 91400328 A 19910212

Priority

FR 9001646 A 19900213

Abstract (en)

- Personal article of annular shape, such as a bracelet of the type comprising, over at least a segment forming a portion of its annular periphery, means for receiving and for removable fastening of an element which is itself curved or capable of being curved substantially according to the same radius as the said segment, this element being designed for decorative or functional purposes, and these means comprising at least one opening or aperture (5) made on the receiving segment of the said attached element, this opening, on the one hand, and the attached element, on the other hand, being provided with dimensions and a format suitable for enabling this attached element to be received in the said aperture, characterised in that the said receiving segment comprises means for retaining and immobilising the attached element which are provided on the inner face of the said segment, interacting with the said aperture, and which consist of a locking support (6), this support being mounted movably relative to the said carrying segment and, in particular, pivoting between a separated position of retraction in order to permit the insertion or the release of this attached element and a position of immobilisation of the attached element held in place in or directly against the said aperture. <IMAGE>

Abstract (fr)

- Objet de port personnel et de forme annulaire tel qu'un bracelet du type comportant sur au moins un segment formant une partie de son pourtour annulaire des moyens pour la réception et la fixation amovible d'un élément lui-même incurvé ou susceptible d'être incurvé sensiblement selon un même rayon que ledit segment, cet élément étant conçu à des fins décoratives ou fonctionnelles, et ces moyens comportant au moins une ouverture ou lumière (5) pratiquée sur le segment récepteur dudit élément rapporté, cette ouverture d'une part et l'élément rapporté d'autre part étant prévus avec des dimensions et un format convenables permettant la réception de cet élément rapporté dans ladite lumière, caractérisé en ce que ledit segment récepteur comporte des moyens de rétention et d'immobilisation de l'élément rapporté, prévus sur la face interne dudit segment et coopérant avec ladite lumière et constitués d'un appui de verrouillage (6), cet appui étant monté mobile par rapport audit segment porteur et notamment pivotant entre une position d'effacement écartée pour permettre l'insertion ou le dégagement de cet élément rapporté et une position de blocage de l'élément rapporté maintenu en place dans ou directement contre ladite lumière. <IMAGE>

IPC 1-7

A44C 5/00; A44C 15/00

IPC 8 full level

A44C 5/00 (2006.01); A44C 15/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A44C 5/0084 (2013.01); A44C 15/002 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4674299 A 19870623 - AZAR PATRICIA A [US]
- [A] FR 2589736 A1 19870515 - NAVARRO NICOLLE [FR]
- [A] FR 760792 A 19340302
- [A] FR 760905 A 19340306
- [A] GB 629264 A 19490915 - FRANCOIS JAKOB ROOS
- [A] US 4691460 A 19870908 - KOHL JERRY [US]
- [A] US 2522852 A 19500919 - APPS WILLIAM H
- [A] CH 325212 A 19571031 - HUMBERT & CIE S A [CH]

Cited by

EP3427607A1; FR2723519A1; FR3110357A1; USD856186S

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0442793 A1 19910821; FR 2658044 A1 19910816

DOCDB simple family (application)

EP 91400328 A 19910212; FR 9001646 A 19900213